
 

JAARVERGADERING Stichting Wijkcomité Vogelwijk 

dinsdag 2 april 2024 

speeltuingebouw 

Aanwezig 
Wijkcomité 

Mark Peerdeman (voorzitter), Edward Iemenschot (penningmeester), 
Marianne Kooijmans (activiteiten), verslag: Joke Ouwehand (secretaris) 

Aanwezig Ongeveer 30 wijkbewoners 

 
 

1. Welkom door de voorzitter 

De voorzitter, Mark Peerdeman, heet de aanwezigen welkom. Mark bedankt alle vrijwilligers die het afgelopen jaar 

hebben meegeholpen met de wijkactiviteiten en de wijkbewoners die daaraan hebben deelgenomen.  

 

2. Activiteiten: rapportage 2023 en plannen voor 2024 

De uitgave van het boekje ‘De Vogelwijk 100 jaar’ wordt kort gememoreerd. Het ‘eerste exemplaar’ is begin 2023 

overhandigd aan burgemeester Henri Lenferink. Alle wijkbewoners hebben een gratis exemplaar ontvangen. Ook de 

belangstelling van anderen was boven verwachting groot. 

Direct na de jaarvergadering vorig jaar denderden de machines van de aannemer de wijk in en werd het speelveld met 

de grond gelijkgemaakt. Reden voor een actie door buurtkinderen, onder leiding van Tirza, die de kranten heeft 

gehaald. Ook de actiegroep ‘Red ons speelveld’ kwam in het geweer. Inmiddels zijn we min of meer gewend aan de 

overlast. Binnenkort verhuist een deel van de bouwmaterialen naar het terrein van DZB en komt een stuk van het 

speelveld weer beschikbaar voor de kinderen. 

Een aantal wijkactiviteiten passeert de revue: 

• De Buitenspeeldag i.s.m. de speeltuin en Jantje Beton. 

• De jaarlijkse opruimactie in het Bos van Bosman, dit keer voor de 50e keer. 

• Halloween, inmiddels kunnen we bijna van een traditie spreken. 

• De Sinterklaasspeurtocht, die wegens te weinig belangstelling is afgelast. Daarvoor in de plaats is dit jaar voor het 

eerst een Paasspeurtocht georganiseerd. Hierdoor zijn de activiteiten ook wat beter verspreid over het jaar. 

• De nieuwjaarsborrel, volgens de voorzitter de leukste borrel van het jaar. 

• De koningsborrel waar helaas weinig belangstelling voor was. 

• En last but not least het wijkfeest, dat in 2023 werd gehouden in de Lijsterstraat. In verband met de overlast door 

de herinrichting van de wijk is het wijkfeest grotendeels betaald door de gemeente. De tweetjes konden daardoor 

tegen een zeer gereduceerd tarief worden gekocht. Nieuw waren een ‘silent disco’ en de ‘wie-kent-de-vogelwijk 

quiz’. Het wijkfeest wordt dit jaar gehouden op zaterdag 7 september.  

De activiteitenkalender voor 2024 is te vinden op www.leiden.vogelwijk.nl 

Verder worden genoemd: 

• Mark bedankt de redactie van de Praatvogel (Rutger Hagen, Cees Meijer, Herman van der Kooij, Mark 

Peerdeman) en allen die een bijdrage aan de Praatvogel hebben geleverd. 

• Dankzij Joke Ouwehand heeft de Vogelwijk een website (www.leiden.vogelwijk.nl) en verschijnt er zo’n drie keer 

per jaar een digitale nieuwsbrief.  

Diverse andere activiteiten: 

• Reguliere meeting met de wijkregisseur van de gemeente. 

• Reguliere meeting met het projectteam riool/herinrichting. 

• Bijeenkomsten Posthofrotonde. 

• Deelname in verkeerswerkgroep Ruimtelijke Ordening Leiden Zeezijde en Adviesgroep Knooppunt Leiden 

Centraal. 

http://www.leiden.vogelwijk.nl/
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Bemensing en personele wijzigingen: 

• Mark Peerdeman (gaat zijn laatste jaar in als voorzitter) 

• Edward Iemenschot (penningmeester) 

• Joke Ouwehand (heeft naast media en communicatie ook de secretarisfunctie op zich genomen) 

• Marianne Kooijmans 

• Michelle Kruijshaar (heeft het wijkcomité verlaten) 

• Rosanne Snieders (heeft het wijkcomité verrlaten) 

• (Thera Stam is zijdelings betrokken bij enkele specifieke activiteiten) 

We zijn dringend op zoek naar nieuwe mensen die het Wijkcomité komen versterken! 

 

3. Toelichting Jaarrekening 2023 en begroting 2024 

De penningmeester Edward Iemenschot geeft een toelichting op de jaarrekening 2023 en begroting 2024. De begroting 

voor 2024 is grotendeels gebaseerd op de realisatie 2023. De inkomsten vanuit de boekverkoop zal naar verwachting in 

2024 verder afnemen en is begroot op € 100. We sluiten 2023 af met een positief saldo van € 1.223. 

Edward laat een grafiek zien met het verloop van het eigen vermogen vanaf 2011. Het eigen vermogen bedroeg eind 

2023 € 3.564 ten opzichte van € 2.341 eind 2022. 

De cijfers zijn gecontroleerd en akkoord bevonden door de kascommissie, bestaande uit Frits Hüsken en Diederik van 

Rijn. Er worden nieuwe leden gezocht voor de kascommissie. Zij kunnen zich melden bij: penningmeester@vogelwijk.nl 

 

4. Presentatie Marcel Terlouw - energie 

Marcel Terlouw woont in de Roodborststraat maakt deel uit van Vogelwijk Energiezuinig. Hij is verbonden aan Energiek 

Leiden als energiecoach (ook voor de Vogelwijk) en als buurtinitiatief-coach.  

In 2050 moet ook de Vogelwijk aardgasvrij zijn. Aansluiting op een warmtenet is voor de Vogelwijk in ieder geval 

voorlopig niet aan de orde. De gemeente Leiden is bezig met de voorbereidingen voor wijkuitvoeringsplannen (WUP). 

In zo’n plan komt concreet te staan wat de beste oplossing is om een wijk duurzaam te verwarmen. Er is een start 

gemaakt met de Merenwijk. De Vogelwijk is pas na 2030 aan de beurt. Tot die tijd moeten we zorgen dat de woningen 

energieneutraal zijn en daarvoor zijn we zelf aan zet. 

Marcel licht kort een aantal initiatieven toe, die door Vogelwijk Energiezuinig zijn geïnitieerd:  

• Zonnepanelen: met succes afgerond 

• Isolatie portieken: krijgt binnenkort een vervolg 

• (hybride) warmtepompen: het aantal warmtepompen in de wijk neemt nog steeds toe 

• Dakisolatie met Roofclix: geen voortgang 

• Inloopspreekuur energiecoaches: belangstelling neemt af, voorlopig gestopt 

• Warmte-Koude-Opslag: op 9 april is daarover een bewonersavond georganiseerd in de speeltuin 

Gezien het aantal vragen uit de zaal, werd duidelijk dat het onderwerp leeft in de wijk. Een oproep aan alle 

wijkbewoners: voor het voortbestaan van Vogelwijk Energiezuinig zijn er nieuwe bestuursleden nodig en actievelingen 

met goede ideeën. Ook is er behoefte aan wijkbewoners die (met elkaar) nieuwe activiteiten willen oppakken. Marcel 

wil dergelijke buurtinitiatieven graag ondersteunen. Meld je aan bij energiezuinig@vogelwijk.nl of bij  

marcel@duurzaamleiden.com 

 

5. Presentatie Ruud Stam - natuur 

Ruud Stam neemt ons mee in het Bos van Bosman, ‘ons mooie bos’. Hij weet boeiend te vertellen over de 

stinzenplanten, de ril langs de Blauwe Vogelweg en de brug naar het Schilperoortpark.  

Wil je meer weten over de stinzenplanten? Op onze website is de inventarisatie terug te vinden die in 2023 is 

uitgevoerd door leden van de plaatselijke plantenwerkgroep van de KNNV, onder leiding van Koen van Zoest: klik hier. 

Ruud brengt een aantal bedreigingen onder de aandacht, waar we ook als omwonenden zelf iets aan kunnen doen. 

Denk aan de toenemende recreatie en het dumpen van tuinafval.  
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Een andere actie die we zelf ter hand kunnen nemen is het beheer van zaailingen, door ze regelmatig te verwijderen. 

Er is daarvoor een groenploeg in het leven geroepen, maar meer handjes zijn altijd welkom. 

Tot slot kwam de brug naar het Schilperoortpark aan de orde. Er zijn heel wat argumenten te noemen waarom we 

‘nee’ moeten zeggen tegen de brug op deze plek; Ruud licht ze toe. Ondanks de negatieve reacties op Doemee en alle 

inspanningen van Ruud, blijft de gemeente bij haar oorspronkelijke plan. Uit de reacties uit de zaal bleek, dat iedereen 

fel tegen de brug is. Daarom benadrukt Ruud dat het heel belangrijk is om gezamenlijk op te trekken en doet een 

oproep aan alle wijkbewoners om zich actief in te zetten in het participatieproces. In een werkgroep kunnen we de 

krachten bundelen en ons sterk maken richting de gemeente.  

Aanmeldingen en meer informatie bij fam.r.d.stam@casema.nl 

Ruud sluit positief af met een strofe uit een gedicht van Gabriella Walter: 

Ons-Bos Het Bos van Bosman 
Daar houden wij allen zoveel van 

Het is een loflied waard 
Al is het maar een klein stipje op de kaart 

 

6. Rondvraag en afsluiting 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag; de voorzitter sluit om 21:30 uur af en nodigt de aanwezigen uit om 

nog even na te praten onder het genot van een drankje. 
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